

公司簡介

Company Introduction

STANLEY GLASS創立至今已超過半個世紀，我們擁有堅強的經營團隊，並以穩定的品質及專業的玻璃加工技術，提供優良的產品用於建築、家具、室內裝潢、...等等並建立互動式的售後服務，在業界建立良好的口碑。STANLEY GLASS由專責的研發技術團隊研究製造玻璃模具，提供品質近乎完美毫無瑕疵的玻璃模具供應全球，亦為國際上提供**澆注式有機玻璃模具的專責機構**。除供應高品質產品，我們亦提供專業技術支援及完善售後服務，在玻璃模具市場建立專業品牌形象廣受各界好評，無疑已經成為玻璃模具市場的主流，行銷網遍佈全球二十多個國家。

Established since a half of century ago, STANLEY GLASS has been renowned for its strong management, advanced glass processing technology to produce with stable quality in various applications such as architecture, furniture as well as interior decoration. We have adopted interacting after-sales service that earned us good reputation within the industry.

STANLEY GLASS has devoted great efforts in the glass mold market to provide an ideal casting acrylic glass mold production line for international customers. Except the high quality production, we also provide extensive technical support and after-sales service to meet customer satisfaction. We have been regarded as the mainstream in the glass mold market for its professional brand image. Our sale net is more than 20 countries.

「模具」產品特性

Features of Glass Mold

厚薄均勻，確保品質穩定優良。玻璃基礎原片由世界排名前五大之台灣玻璃工業集團生產，於生產過程中採用高級精選“砂砂”等原料，在製作過程中做一連串的嚴格監控，更利用高科技設備及技術；嚴格的選出符合模具品質的玻璃進行加工處理，以確保板片品質。

Thickness deviations are minimized, ensuring a stable quality. Glass substrates are produced and supplied by Taiwan Glass Ind. Corp., the top 5 glassmaker in the world. The raw materials have always been carefully selected. During the production, a series of strict quality inspection are conducted to best control glass flatness, thickness, blister and inclusion, so that a perfect glass substrate for glass mold can thus be produced.

玻璃模具在有機玻璃廠的重要性

Glass mold plays crucial role in the organic glass industry.

一組品質好的玻璃模具才有可能生產出品質優良的有機玻璃板，這是眾所皆知的道理；因為它就像翻拍或影印一樣，什麼樣的玻璃模具就會生產出什麼樣的有機玻璃板。

Beyond doubt, only a high quality glass mold can make an ideal organic glass.

High quality brings a good profit to you
高品質帶給您好利潤

十大特點

10 Major Characteristics

1. **平整：**嚴格生產管制，採取獨特的**雙向平整控制法**生產，確保品質。
2. **光滑：**經過本公司獨家研發之**多段式切削處理**，表面光滑**無毛毛雨（雨絲現象）**。
3. **無需前置作業：**使用本公司的玻璃模具在製作生產有機玻璃板時，只要用清水清洗，無需前置作業即可生產且易脫膜。
4. **無需配對：**利用特殊高科技技術與電腦軟體整合獲取精密多點的測量值進行電腦配對，無需配對即可上線；並提供補片之運用。
5. **完全無波紋：**可供有機玻璃鏡板使用。
6. **一貫化生產流程：**生產一貫化是確保品質的基礎。
7. **四周基礎圓邊處理：**減少因機具造成玻璃模具的損傷。
8. **經過Heat Soak Test處理，使用壽命長。**
9. **應力平均、彎曲度（弓形）小：**懸吊式強化應力平均在10000 PSI以上，玻璃彎曲度（弓形）絕對控制在0.1%以內，確保有機玻璃成品品質。
10. **互動的溝通管道：**以堅強的團隊及專責的研究人員提供技術諮詢及全方位服務。

1. Flatness: Quality can be ensured by unique production method of two-way flatness control.
2. Smooth: Treated by our own developed multi-section cutting process which can make smooth surface.
3. Pre-preparation is not necessary.
4. Paring is not necessary as we use high technology and specially designed computer software integrating with various measuring devices.
5. No glass wave: suitable for acrylic mirror glass.
6. Consistent production process.
7. Four sides round edging work can reduce the damage to glass mold.
8. Heat Soak Test provides longer service life.
9. Vertically-suspended tempering process, average stress above 10000 PSI. The allowable bow of the glass mold is controlled within 0.1% to ensure ideal flatness
10. Interacting customer service.

產品種類

Product Types

透明板、霧板、花紋板、鑽石板等

Clear Sheet、Mat/Silk Sheet、Pattern Texture Sheet、Diamond sheet

厚度 Thickness	最大尺寸 Max Size	最小尺寸 Min Size
5mm~8mm	1200mm × 2400mm	700mm × 700mm
10mm~19mm	2200mm × 3200mm	700mm × 700mm

STANLEY 增加您的附加價值
STANLEY increases your additional value